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1. Opening door voorzitter met zijn bekende chocola. 
2. Vaststelling Agenda wordt goedgekeurd. 
3. Vaststelling notulen vorige vergadering. Voorzitter geeft aan dat het intrekken van zijn 

voorstel over samenvoeging van de 3 bonden voor dat moment gold na de reactie van de 
heer Herman de lange en de leden de kans gaf het hier nog op ander tijdstip over te hebben. 

4. Stand van Financiën. Penningmeester geeft aan dat we op schema liggen, Hij merkt wel op 
dat dit met name komt door de schenking die we van KBO/PCOB Arnhem hebben ontvangen. 
Anders hadden we door het niet innen van de contributie door het vorige bestuur in de 
Corona tijd een tekort gehad. 

5. Cosbo vergadering van 26-11 ( ochtend). Gezondheids toestand van de voorzitter is zorgelijk. 
Cosbo heeft in kas 17500 euro. Wij moeten nog wel rekening betalen voor de nieuwe 
ledenpasjes. 

6. Hoe gaan we verder met onze afdeling?  Voorzitter en secretaris hebben aangegeven dat zij 
op 1-1 2025 opstappen. Voorzitter stapt op omdat hij door de houding van de andere bonden 
( willen niet samengaan, alleen samen werken) geen perspectief ziet voor zijn visie. Hij brengt 
in 2024 nog wel krant en gezamenlijke brochure rond. Secretaris had bij zijn aantreden al 
aangegeven dat hij maximaal 2 jaar de taken van  het secretariaat van zijn vrouw over zou 
nemen. Zijn taken als mantelzorger worden steeds zwaarder. Oorspronkelijk was hij te hulp 
geroepen als adviseur bij de realisering van een fusie tussen onze KBO afdeling en de PCOB. 
NU de PCOB is gefuseerd met de ANBO valt die taak weg. De PCOB zit net als wij met het 
probleem van het vinden van nieuwe bestuursleden. Voorzitter en secretaris zijn daar ook 
weggevallen. Wij hebben oproep gedaan bij de vrijwilligers centrale . Vanuit onze vergadering 
meldt zich 1 kandidaat die wel een oriënterend gesprek wil hebben. Verder is afgesproken 
met de PCOB dat wij door samenwerking efficiënter willen gaan werken. Op 28 -1 2025 
praten we hier verder over. Secretaris blijft bestuur ondersteunen door een zorgvuldige 
overdracht. 

7. Rondvraag.  Herman de lange suggereert om aan onze adviseur Frans Koevoets te vragen of 
hij geen zitting wil nemen in het bestuur. Secretaris meldt dat zich via de vrijwilligers centrale 
nog 2 dames hebben gemeld die interesse hebben. Oriënterende gesprekken zijn al gepland. 

8. Afscheid van 2 bestuursleden . Penningmeester Wim Adriaanse bedankt beide bestuursleden 
voor hun inzet in een moeilijke periode. Terugloop ledenaantal, moeizame samenwerking 
met de 2 andere bonden ( m.u.v. organisatie activiteiten). 

9. Sluiting. In tweede deel was er een geslaagde presentatie over Bolivia. Een inspirerende 
verteller met prachtige beelden. 

Bernd Bonnier, secretaris  

 


